
Referat SB-møde den 2.dember 2020 

17:30-18:30 Workshop om trafikale forhold 

Til stede: Solvej, Lea, Emilie, Jakob, Henriette, Emma 8.a, Severin 9.A, Pernille, Rune, 

Inna, Ida-Hella, Jakob, Ghita, Idahella, Rune, Henriette, Ann, Lene, Peter, Marie.  

Afbud: Lauritz  

1. Valg af ordstyrer 

 

2. Elevråd: 

Noget der kunne gøres bedre på skolen? 

• Toiletter og bedre garderober  

• Affaldssortering i klasserne (nogle lokaler er for små til flere typer af 

skraldespande, og det kan være svært at komme af med affaldet pga. 

af adgangsveje 

• Tamponer/bind på toiletterne.   

Aftale: Emma tager fat på Marie og forsøger at planlægge hvordan bind og 

tamponer komme ud på toiletterne.  

 

3. Princip 8: Værdiregler for god adfærd på Korsager Skole (bilag)  

 

a) Nuværende: At alene 7.-9. klasserne må forlade skolens område, hvis man 

har en skriftlig tilladelse. 

b) Forslag 2020/21 må alene 9. klasserne forlade skolen, hvis de har en 

skriftlig tilladelse.  

• Ønske om, at eleverne skal være på Korsager Skole for at styrke gode 

relationer med hinanden i stedet for at forlade skolen i frikvarterne, gå i 

Chokoladetærten, Føtex eller Shawarma grillen eller smørrebrød i 

frikvarterne.  Flere fordele ved ikke at give udgangstilladelse. 

Eleverne: Oplever ikke at konfliktniveaet er faldet, nu hvor 7. 8. klasserne ikke har 

udetilladelse. De oplever, at der er kommet flere konflikter.  Man bliver tvunget til at 

være sammen’ og selv under Corona restriktionerne – overtrædes reglerne.  

Når de gerne vil have udgangstilladelse, bl.a. for at købe mad. EAT er meget små 

portioner, det er dyrt og der er ikke nok mad – det er svært at bestille spontant – 

det skal forudbestilles i god tid.  



Det er rart med et break væk fra skolen. Der mangler plads til fysisk udfoldelse og 

andre aktiviteter på skolens område. 

Før Corona måtte udskolingseleverne gå ud i alle pauserne  

Der er for og imod, at alle udskolingseleverne fremover skal have udetilladelse, et 

bud kunne være, at de unge mennesker bliver trænet i frie ’kontrollerede’ rammer 

og på den måde styrke samværet på skolen og så overveje, om det kun er 9. kl., der 

skal have udgangstilladelse.   

Punktet tages op på et elevrådsmøde og tilbage til SB møde i februar. 

4. KKFO præsentation ved Peter 

 

Orientering om Tilsynsrapporten: 

 

 Under pejlemærkerne- indsatsen skal tilpasses betyder at KKFOEN hvert år 

får et mellem tilsyn.  

Der er en opmærksomhed på de voksnes sprogbrug og tidsrøvende samtaler 

med forældrene, tid, der går fra børnene. 

Tilsyn en gang om året med meget kort varsel 

 

Faciliteter for de yngste børn – når de skulle være udendørs det meste af 

tiden.  

Der er begyndt at komme ugebreve ud fra pædagogerne  

Ved sygdom, hvem henvender man sig  

Hvor melder man sig syg  

Hvem skriver man til  

Hvem er klassepædagoger – hvordan melder man sygdom ind –  

Sygdom til lærerne  

Der skal nedsættes et udvalg til at udarbejde et KKFO princip – det er 

obligatorisk 

  

5. Tilsyn fra Arbejdstilsynet: 

    

Beskæftiger sig kun med lærernes arbejdsforhold. Et pålæg fra AMR der skal 

gøres rent i højden altså over 1 meter og 80. Rengøring i aulaen, lameller, 

lamper. Der er ikke udmeldt penge.  



Der er en invitation til en aftale med AMR – er lig et næsten påbud. Indeklima 

temperatur, luftfugtighed. 10 lokaler vendt mod syd, er der sat apparater der 

måler co2 indhold temperatur i lokalt – det sker over 3 måneder med evt. 

forlængelse. Hvis målingerne ligger for højt – forsøges problemet løst i forb. 

med renoveringen af skole (ventilation, indeklima)  

 

6. Byggesagsudvalg: 

Mange møder indenfor normal arbejdstid – pege på ønsker, hvad er det vi 

ikke kan få. Født medlemmer, Aksten, Thomas Lønborg,  MM, interesserede 

fra skolebestyrelsen. Intet krav om, at der skal være deltagere fra SB – der vil 

på et tidspunkt komme et projektforslag som SB skal godkende. Peter har et 

ønske om, at en fra bestyrelsen deltager i hele processen i byggeudvalget.  

Lea med på sidelinjen – være in the loop undervejs Solvej, Ida Hella og Lea  

 

7. Jul:  

Sidste skoledag får alle elever morgenmad – der køres morgensamling i 

indskolingen på Meebook hver morgen. 

Ingen julegudstjeneste 

Ingen julefrokost – men et jule skolemøde –  

Julens afslutning for pædagogerne, hvordan er ikke besluttet endnu 

UPDATE – de sidste restriktioner vil giver yderligere forandringer 

 

8. Status Corona:  UPDATE mødet blev holdt før 5.-9. klassserne blev hjemsendt 

Kraftig opfordring til at alle elever fra 15 til 25 bliver testet. Der må ikke 

synges  

Spise i klasserne  

Idræt i egen klasse med en lærer en klasse minus puls  

UV tysk/ 

Fransk – 

Sproglærerne aftaler hvilken form, men eleverne må ikke blandes på tværs af 

årgangen. 

Valgfag – madkundskab på 8. årgang fortsætter alt anden undervisningen 

flyttes til næste år – bestemmer lærerne hvordan de afholdes.  

9. årgang –  

Projektprøve i næsteuge  

 



 

9. Jule-nyheds-brev fra bestyrelsen: 

Fint udkast – dog skal tankerne om, hvad SB fremadrettet skal arbejdes med 

først sendes ud efter nytår.  

 

10.Status Corona  

 

Projektprøve uge på tvær af klasserne – næste uge dannes nye klasser frem til 

jul for på denne måde at overholde restriktionerne uden elever som tilskuere. 

8-10 elever skifter klasse boble i en kortere periode.  

Skøjtedag – 6.7. har været afsted 8.-9 skulle afsted i næste uge, vi forsøger at 

afvikle dem, vi kan og ellers udsættes de til januar. 

I udmeldingen er der ikke talt om fritidshjem og klubber – er der intet 

udmeldt. Så på KKFO´en må årgangen fortsat gerne være sammen på tværs. 

Smitten kommer ofte fra hjemmet –  

Stor ansvarlighed blandt forældre.  

 

11.Personaleorientering/meddelelser: 

• Stillingsopslag lærer nat/teknik 1 og 4. klasse – 2 kvalificerede ansøgere, 

som  havde fået andet job, inden stillingsopslaget opslag udløb, 

stillingen bliver genopslået. 

• Skolebestyrelsen  ønsker at få oprettet  en gruppe på Aula, som 

forældrene kan skrive til, så det ikke er Leas private mail, forældrene 

skriver til. 

 

• Der skal nedsættes et KKFO- udvalg, der skal komme med et udkast til 

et KKFO- princip (det mener jeg ikke vi fik nedsat – ellers har jeg sovet i 

timen) 

 

• Ledelsen arbejder på beskrivelsen af en resurseorienteret børnesyn, har 

været præsenteret i forskellige fora forud for at det bringes frem for 

bestyrelsen.  

.  

 



Referent: Lene 


